
Toelichting punt 1 

Ik zelf zal me keihard gaan inzetten tegen de wateroverlast. Want als een stad al jaren 
onderloopt dan zijn er nog heel wat bestuurlijke stappen te maken. Nederland leeft 
onder de waterspiegel. Wereldbekendheid om het watermanagement, het inpolderen 
en de Deltawerken. En bij ons lopen jaarlijks de kades onder. Geloof me er gaan meer 
en grotere regenbuien komen. Waardoor de waterspiegel zal stijgen. Dus Vlaardingen 
zal steeds vaker deels onder water komen te staan als we nu niet ingrijpen.  
 

Nico van Setten, lijsttrekker. 


